
PROTOKÓŁ Nr 3 /2015
z posiedzenia Komisji Kultury i Oświaty
w dniach 10 lutego i 20 kwietnia 2015 r.

 

W posiedzeniu udział wzięli :
1. 10 lutego 2015 r.
a/ czterech  członków Komisji Kultury i Oświaty /nie obecna – M. Gardzielewska/.
b) Iwona Warkocka – Wójt Gminy
c) Iwona Wójcik – Sekretarz Gminy
2. 20 kwietnia 2015 r.
a) czterech  członków Komisji Kultury i Oświaty /nie obecna – M. Gardzielewska/.
b) Radosław Krawczyk – Sekretarz Gminy

Porządek obrad :

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad,
2. Zatwierdzenie porządku obrad,
3. Analiza informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Dębnica Kaszubska w

roku szkolnym 2013/2014
4. Zapoznanie się z koncepcja utworzenia zespołów szkół
5. Opracowanie harmonogramu wizytacji świetlic zlokalizowanych na terenie gminy
6. Głębsze zapoznanie się z funduszami sołeckimi.
7. Sprawy bieżąca

Ad 1- 2

Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja  zatwierdziła porządek obrad .

Ad 3

Komisja  zapoznała  się  z  informacją  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  w  Gminie
Dębnica Kaszubska w roku szkolnym 2013/2014.
Komisja nie  wypracowywała  wniosków z uwagi  na okres w jakim przyszło im oceniać (  nowo
wybrana rada)

Ad 4

Pani Iwona Wójcik - Serkretarz Gminy przedstawiła członkom komisji koncepcje  powołania
zespołów szkół.
Członkowie komisji uważają, że w tym temacie jest potrzebne spotkanie wszystkich członków rady
gminy. Proponują  zorganizowanie wspólnego posiedzenia wszystkich komisji.

Ad 5

Komisja  ustaliła  harmonogram  wyjazdów  do  świetlic  (wszystkich  )  zlokalizowanych  na
terenie gminy. Pierwsze wyjazdowe posiedzenia komisji odbędą się 12 i 13 maja 2015 r. 

Ad 6
Komisja omówiła zasady funkcjonowania funduszy sołeckich. Temat przedstawił Radosław

Krawczyk – Sekretarz Gminy.

Ad 7
Członkowie  komisji  dyskutowali  na  temat  uczestnictwa  mieszkańców  w  festynach

organizowanych  na  terenie  gminy.  Uważają,  że  w  imprezach  organizowanych  w  Dębnicy
Kaszubskiej frekwencja jest bardzo niska. W terenie poziom uczestnictwa jest wyższy.
Komisja postanowiła zwrócić się z wnioskiem do Pani Wójt  o organizację bezpłatnego dowozu



dzieci  biorących  udział  w  występach  na  organizowanych  imprezach  w  okresie  wakacji  oraz
mieszkańców.  Komisja  wnioskuje,  znając  sytuację  z  lat  ubiegłych,  o  zapewnienie   transportu
publicznego  w  okresie  wakacji  wszystkim  mieszkańcom gminy  w  kierunku  Słupska  i  Dębnicy
Kaszubskiej. 

Na tym protokoł zakończono

                                                                                                               Przewodniczący
                                                                                                                    Komisji Kultury i Oświaty

                                                                                                                                 /-/Roman Cech


	w dniach 10 lutego i 20 kwietnia 2015 r.
	Ad 1- 2


